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De fractie heeft de volgende vragen:

Vandaag valt te lezen op de pagina van de Roosendaalse Bode (zie HIER) dat Saver aangeboden
PBD-afual zakken gaat controleren op de inhoud. lndien de inhoud niet voldoet aan de eisen dan
dienen aanbieders de zakken mee terug te nemen naar huis om het afual beter te scheiden.

De VLP heeft zich enorm verbaasd over dit bericht omdat de portefeuillehouder in haar reacties op
eerdere vragen van de VLP Roosendaal altijd heeft aangegeven dat het huidige systeem van PBD-
afrialverzamelen in Roosendaal goed werkt en dat het aangeboden PBD-afualvan Roosendaal nog
nooit is afgekeurd op de inhoud.

De VLP ven¡vacht naar aanleiding van deze controles nog meer troep en zwerfafoal op straat.

De VLP Roosendaal is al jaren een groot voorstander van nascheiding voor wat betreft PBD-afual.
Nascheiding-apparaten zijn al heel goed, volgens diverse onderzoeken beter dan de mens scheiden
kan en ze worden bovendien nog steeds beter. De wethouder heeft eerder aangegeven nog niet over
te willen gaan op nascheiding, maar dat dit mogelijk over enige jaren een optie zou kunnen zijn voor
Roosendaal.

De VLP Roosendaal heeft dan ook de volgende vragen voor de portefeuillehouder:

1. Waarom gaat Saver vanaf deze week over op deze controles?

2. Waarom dient de gemeenteraad dit via de pers te vernemen?

3. ln hoeverre vindt u het zelf realistisch dat inwoners gaan kijken naar achtergebleven
zakken of er een zakvan hen bij is om deze vervolgens mee naar huis te nemen? Graag een
toelichting.

4. Hoe realistisch vindt de wethouder het dat inwoners hun eigen zakken überhaupt
herkennen?

Graag een toelichting.

5. Wat gaat Saver doen met afgekeurde zakken die niet worden opgehaald door een
inwoner?

6. Gaat u Saver dan ook het het aangeboden PBD-afval in ondergrondse containers laten
controleren?

Graag een toelichting.

7. Venvacht de wethouder net als de VLP Roosendaal dat deze controles zullen leiden tot
een toename van zwerfafval?

Graag een toelichting.
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8. Wat kosten deze controles en hoe worden ze gefinancierd?

9. ls de wethouder het met de VLP Roosendaaleens dat dit soort controles van PBD-

zakken totaal overbodig is bij nascheiding van PBD-afval? Graag een toelichting.

Namens de fractie van VLP,

Alex Raggers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Het betreft een proef in de wijk Westrand die 12 weken duurt, niet een structurele aanpassing

van de inzameling in de gehele gemeente. De gemeenteraad heeft opdracht gegeven om de

wijk Westrand als pilot wijk te te gebruiken om zuertaÍval en dumpingen tegen te gaan.

Tegelijkertijd proberen we het scheiden van huishoudelijk afual te verbeteren zodat we nog

meer richting de landelijke doelstelling gaan. Na onderzoek van Saver is gebleken dat in wijk
Westrand meer verkeerd afvalwordt aangeboden dan in andere wijken. Op dit moment is het

Roosendaalse PBD nog nooit afgekeurd, en dit willen we ook in de toekomst zo houden. Op 6

ophaaldagen voor PBD worden stickers op de betreffende zakken geplakt om aan de

omwonenden duidelijk te maken dat deze zakken vervuild zijn en ze daarom blijven liggen.

Saver registreert elke zak die men laat liggen. De dag erna worden ze door Saver ingezameld

en gecontroleerd op adressen. ln eerste instantie krijgen de betreffende bewoners een uitleg

over wat er wel en niet in de PBD zak hoort. Als het hierna nogmaals voorkomt bij hetzelfde

adres wordt er een boete uitgeschreven. Door deze manier van registreren weten we in welke

straten dit het meeste voorkomt en kan er op een zeer gerichte manier informatie worden

verstrekt.
Zie het antwoord op vraag l. Dit betreft een proef die onderdeel is van de opdracht om

Westrand te zien als proefgebied.

Uiteraard worden niet 100% van de zakken door de bewoners mee terug genomen. Maar

doordat er stickers op de zakken zitten wordt er aandacht gegeven aan de juiste manier van

inzameling van PBD. Zoals eerder gemeld worden de zakken 1 dag later alsnog door Saver

opgehaald.
Bij verzamelpunten waat zeet veel zakken bij elkaar liggen is de kans niet zo groot. Bij punten

waar slechts enkele zakken liggen is die kans groter dat de betreffende bewoner de zak
herkend.
Zie het antwoord op vraag 1. Saver haalt de zakken 1 dag later op. Deze zakken worden

vervolgens verwerkt als restafual.
Dit is reeds gebeurd. Eind 2021 zijn diverse ondergrondse PBD containers gecontroleerd. ln

elk van die containers is zo'n 5o/o afval aangetroffen wat niet tot het PBD behoort. Dit is geen

probleem voor de veniverking. Hier wordt het PBD niet op afgekeurd.

Nee. De zakken worden immers 1 dag later alsnog opgehaald.

Aan deze controles zitten vrijwel geen directe kosten voor de gemeente. De stickers, het

benodigde voertuig en personeel worden door Saver gefaciliteerd zonder extra kosten. De

kosten voor de venverking van de opgehaalde zakken wordt wel doorberekend. De hoogte

hiervan is pas bekend aan het eind van de proef.

Bij nascheiding hoeven PBD zakken uiteraard niet te worden gecontroleerd, aangezien deze

dan niet meer worden gebruikt. Uit ervaringen van gemeenten die over zijn gestapt op

nascheiding blijkt dat papier en GFTE bakken vaker moeten worden gecontroleerd omdat

inwoners daar dan minder secuur mee omgaan.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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